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I "sortirem de la crisi i Ia
Formació Professional en

tindrà molta responsabilitat"
Josep Rey (LlAlbagés,

19571, ha estat un dels
creadors d'Emprcsaula,
assesorarit pedagògica-

ment l'empres¡¡ que va
fer possible aquesta xar-
xa d'empreses simulada:
Codegrøm; de Terrassa,

formada per un.equip de
joves que enc¡¡rï¡ no arri-
bava als 30 anys, un d'ells,
elseu fill, també amb ar-
rels ponentines. Tot i més

a empresaula.com.

Què és Empresaula?
Bàsicament una xarxa so-

cial per portar a les au-
les els recursos propis de
les xarxes socials 2.0, i de
trencar els límits d'espai i

temps propis de l'ensenyament. En lloc de tre-
ballar a lãula, fer-ho al núvol; en lloc de treballar
ailladament, en comunitat
Els olumnes,crcen empreses simulades ì hi Ín-
teraduen.
SL grups d'alumnes creen empreses, defineixen
la seva estructulir funcibnal en departaments,
la seva estructura vertical i la seVa activitat, i es

llencen al mercat reproduint l'activitat empresa-
rial de la foima més realista possible. Tot plegat

sota la supervisió del professor-gerent i amb una

banca virtual pròpiä.

Va néixer el 2071 i hø crescut exponencialment
el nombre d'empreses.
Empresaula va néixer el 2011 de manera experi-
mental, amb un grup de 30 alumnes del CFGM

de Gestió Administrativa de l'lnstitut de Terras-
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sa. En quatre anys s'ha
estés a uns cent instituts
de gairebé totes les CCAA,

amb centenars d'empre-
ses simulader El nucli
d'activitat més important
és a Catair¡nya, però a Na-

varra i Euskadi també hi

ha una fortíssima implan-
tació, Heu tingut aiuts de
lAd mi n i stoci ó ed u cativø
per tírar endavønt el pro.
jecte?

No hem tingut cap mena
d'ajut, ni tampoc no l'hem
demanat. Creiem que si

un projecte val la pena ha

de ser capaç de generar

il'lusió i recursos. que el

facin viure i créixer, com
és el cas, i si no doncs ha

de desaparéixer. En la meva opinió particular,

en aquest país hem estat i potser encara esteìn

massa centrats en mirar com obtenir subvenci-

ons i massa poc en com generar valor. l, per cert,

és cabdal canviar aquest enfocam"ent si volem
sortir de la crisi.
Creu que I'ensenyament unÍversitarÍ està mon-
cat {una vessant més pràtlríca?

N'estic segur. Molts ensenyaments perden gran
part del seu sentit sense un contacte estret amb
la realitat socioeconòmica. Precisament a la FP

ens esforcem a aprofundirels lligams er això és

habitual als centres de FP matricular estudiants
que ja disposen d'estudis universitaris, però que

no tenen æp mena d'inserció laboral. Sortirem
de la crisi, i la FP en tindrà una gran responsa-
bilitat.


